



榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

親愛的弟兄姊妹們平安：

何等歡喜快樂，又是慶賀救主耶穌基督誕生的節期。喜樂洋溢在臉上，平安充滿在心裡，彼此祝福表達了關懷，向主奉獻禮物是感謝主豐盛的恩典。

感謝主，禮拜堂落成（2011）迄今已滿五年，是主賜給教會的豐盛恩典。為要彰顯教會為救恩福音燈台，我們盼望在明年（2017）底償清建堂貸款，使教會福音聖工不受月付貸款與利息的羈絆。因此，今年（2016）是達成目標關鍵的一年。

教會訂 12 月 11 日主日崇拜舉行聖誕奉獻，並持續到 12 月 31 日，2016 年終。聖誕奉獻所得，全數用以支持宣教與福音事工、神學教育，以及償付教會建堂貸款。大致分配如下：

1. 宣教事工：3600 元。（慕拉第海外宣教 2000，阿姆斯特壯北美宣教 500，戴維斯德州宣教 500，以及對三位宣教士的聖誕賀禮 600）
2. 福音機構：1900 元。（八間基督教出版社與機構）
3. 神學教育：5200 元。（美西南浸會神學院 1000，台灣浸會神學院 1200，神學教育基金 3000）
4. 聖工預備金：10000 元。
5. 建堂貸款：奉獻總數減除以上四項，金額須至年終方能確知。

各人要按自己的力量，照上帝所賜的福分，奉獻禮物（申 16:17）。要隨本心所酌定的，不要作難，不要勉強，因為捐得樂意的人是上帝所喜愛的（林後 9:7）。這是基督徒在例常／十一奉獻之外的奉獻（瑪 3:10），上帝必加倍的紀念與賜福。此外，感謝主，有愛主的家庭願意對應今年奉獻之總額奉上奉獻，也求主紀念。

願天父上帝賜福眷顧您，並保守帶領教會。

敬祝

聖誕快樂

主恩豐沛

榮耀華人浸信會聖工會議暨劉再生牧師 敬啟

11/30/2016



榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

11/30/2016

Dear Brothers and Sisters,

How joyful it is to celebrate again the season of Christ' s birth! Joy appears on our faces and peace fills ours hearts. We bless each other to show our care, and we offer gifts to the Lord giving thanks to His abundant grace.

Thank the Lord, it has been five years since the church building was built up on 2011. This is God's generous grace towards the church. In order to recognize the church as the lampstand of the Gospel, we wish to pay off our building loan by the end of 2017 so that we could focus on the holy ministries of the Gospel without feeling the burden of monthly payment and interest of the building loan. Therefore, this year, 2016, is focal in reaching this goal.

The church will hold a Christmas offering at the Sunday service on December 11th, with continued acceptance of offering until December 31st, the end of 2016. All Christmas offering contributions will be designated for missions and Gospel ministries, theological education, and church building loan. Here is the brief summary of distribution:

1. **Mission: \$3600.** (Lottie Moon overseas mission 2000, Annie Armstrong north America mission 500, Mary Hill Davis Texas mission 500, and Christmas gift to three missionaries 600)
2. **Gospel Institutions: \$1900.** (Eight Christian publisher and institution)
3. **Theological Education Fund: \$5200.** (1000 for SWBTS, 1200 for TBTS, 3000 for Theo Education fund)
4. **Emergency Fund: \$10000.**
5. **Principle of the Building Loan:** The rest of Christmas Offering from above items. The total won't be sure until the end of the year.

Each of you must bring a gift in proportion to the way the LORD your God has blessed you. (Dt 16:17). Each man should give what he has decided in his heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. (2Co 9:7). This is a special offering in addition to the regular / Tithes offering (Mal 3:10), which God remembers and blesses with double portions. Furthermore, thank Lord, may God bless the Godly family who would like to contribute to match the total amount of Christmas Offering.

May God the Father bless you, keep you, and watch over and guide the church.

Merry Christmas with Abundant Grace

Church Council of Glory CBC and Pastor Solomon Liu